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Algemene Leden Vergadering  
Belangen- en Bewonersvereniging De Plantage 
Datum: 31 augustus 2022  
Locatie: Komkids 
Aanwezig:  Anja v.d. Rhee TL 100, Nienke Schuring LN 99b, Cock Janse v.d. Arend 

KH 4, Petra van der Ham LN 193c, Judith Goercharan RB 9, Rob van 
Putten TL 56d, Mark Jongerius TL 20, Gerard van der Leij KH 2, Jan van 
Kleeff LN 149/24, Marja Maliepaard TL 74, Rogier Brans TL 86, Riet 
Zuiderweg TL 92. 

Met kennisgeving afwezig: Marja Klink, Leo Kroon, Rob en Desireé Wassenaar 

Welkom 
De voorzitter van de vergadering, Rob, heet iedereen van harte welkom op deze ALV, die vanwege de 
Covid-epidemie ruim 2 jaar na de vorige vergadering kan worden gehouden. 

Vorige ALV 
De notulen van de ALV d.d. 07 april 2019 worden goedgekeurd en vastgesteld. 

Financiën 
De penningmeester schetst in het kort de financiële situatie van de vereniging. Onze reserve is wat 
geslonken t.o.v. 2017. Dit is deels verklaarbaar door de extra uitgave voor een boekje bij het 25-jarig 
bestaan van de vereniging. Daarnaast stijgen ook voor ons de prijzen. 
 
De kascommissie in de persoon van Cock Janse heeft de jaarrekeningen 2019,2020 en 2021 en de 
daarmee samenhangende stukken gecontroleerd en goed bevonden en stelt de vergadering voor het 
bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde financiële beleid in 2019,2020 en 2021. De 
vergadering stemt hiermee in.  
 
Het voorstel van het bestuur om de jaarlijkse contributie per 1 januari 2023 te verhogen van 20 euro 
naar 22 euro wordt door de vergadering gesteund. 

Bestuurssamenstelling 
Mark Jongerius vertelt dat hij terugtreedt uit het bestuur omdat hij dat niet meer kan combineren 
met de drukte van zijn bedrijf.  
 
De andere vier bestuursleden vragen de vergadering hen mandaat te verlenen voor een nieuwe 
periode van drie jaar. De vergadering stemt hiermee in.  
 
Naar een vijfde bestuurslid wordt nog uitgekeken. 

Hoe staan we er voor als vereniging en hoe verder 
Tijdens de coronapandemie waren de activiteiten tot een minimum beperkt maar niet alles lag stil. 
Een groepje bewoners wil in samenwerking met een pizza-keten speciale afvalbakken plaatsen aan de 
kop van De Plantage en is hierover met diverse partijen in overleg.  



 
 

 
Pagina 2 

Secretariaat: p/a Tuinlaan 92, 3111AW Schiedam Telefoon 010 - 426 15 77 
IBAN : NL 25 INGB 000 82 40 205 KvK Rotterdam, nummer 40347956 

 

Ook is er een wormenhotel gerealiseerd op initiatief van bewoners. Het is ontworpen en uitgevoerd 
door een buurtbewoner.  
 
Het bestuur was o.m. betrokken bij het (her)plaatsen van afvalcontainers, de renovatie van de 
Hooikade en maatregelen om de verkeersveiligheid in de Lange Nieuwstraat te bevorderen. Het 
laatste helaas met nog weinig resultaat.  
 
Ook werd er een nieuw administratief systeem voor de vereniging in gebruik genomen en wordt er 
aan een nieuwe website gewerkt.  
 
Het bestuur maakt ook deel uit van een kunstcommissie die ijvert voor meer kunst in de plantage. Nu 
de totempalen van Frans Huisman zijn verwijderd, wordt gekeken naar een nieuw werk van dezelfde 
kunstenaar. 
 
Hoewel het bestuur van mening is dat zijn rol bij activiteiten alleen ondersteunend en coördinerend 
is, zijn er nu voor het komend jaar activiteiten gepland waarbij het bestuur het voortouw wil nemen 
om zo weer wat meer leven in de brouwerij te krijgen.  

Kerstboom 
De verlichting die in de wintermaanden van een kastanjeboom aan de zuidkant van het park een 
buurtkerstboom maakt, is aan vervanging toe. Er is in de vergadering weinig animo om zelf aan de 
slag te gaan om nieuwe verlichting te maken. Liever onderzoeken of sponsoring door bedrijven 
mogelijk is om een degelijke verlichting te kunnen aanschaffen. 

Rondvraag 

• Er wordt verzocht om bij de gemeente te blijven aandringen op snelheidsbeperkende 
maatregelen in de Lange Nieuwstraat, ook al bestaat de indruk dat de gemeente dat pas wil 
meenemen bij het groot onderhoud van de straat over enige jaren. 

• Naast de al bestaande buurt-whatsapp-groep gericht op veiligheid in de buurt lijkt er behoefte 
aan een tweede “sociale” whatsappgroep om onderling contact te stimuleren.  

• Sommigen ervaren de grindpaden in het park, met name voor bijv. rollators en kinderwagens, als 
slecht begaanbaar. Ongeveer parallel aan de grindpaden liggen er echter overal asfaltpaden. 
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